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SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZYSESYJNEJ 

KOMISJI OŚWIATY, SPORTU I ZDROWIA  

RADY MIEJSKIEJ W NIDZICY 

 

 

Komisja obradowała w sześcio-osobowym składzie. W obradach uczestniczył 

p. Paweł Koziński Kierownik Wydziału PŚPRKS, który przedstawił informacje na temat 

planowanych dotacji dla organizacji kultury fizycznej. Radni nie wnieśli uwag do ww. 

informacji.  

W kolejnym punkcie Prezesi Spółki PUGK p. Andrzej Jabłonka i p. Paweł Łazicki 

przedstawili założenia i wstępne koszty w zakresie wykonania kolektorów 

ciepłowniczych do warsztatów szkolnych na ul. Wyborskiej, kolektora na ul. Rataja 

oraz doprowadzenie kolektora do osiedla za stadionem miejskim. Radni oczekują 

przedstawienia bardziej szczegółowej kalkulacji kosztów przedstawionych zadań.  

Dalej radni zapoznali się z działalnością organizacji kultury fizycznej oraz 

MOSiR, które przedstawione zostały w formie pisemnych informacji. Nie wniesiono 

żadnych uwag w tym zakresie.  

Ponadto Komisja otrzymała informację o posiadanym sprzęcie komputerowym 

i urządzeniach do zdalnego nauczania przez szkoły. Radni nie wnosili uwag do 

przedstawionej informacji, 

Dyrektorzy szkół złożyli informacje w zakresie podejmowanych działań 

wychowawczych i osiągnięć dydaktycznych w roku szkolnym 2020/2021. Komisja 

stwierdziła, że działalność jest prowadzona w szerokim zakresie z dużymi efektami. 

Kolejnym punktem obrad była informacja dotycząca obwodów szkół na terenie 

gminy Nidzica. Na wniosek dyrektora CUW o utworzeniu komisji w tej sprawie podjęto 

decyzję, że w ww. komisji uczestniczyć będą wszyscy członkowie Komisji w miarę 

dysponowania czasem. 

Następnie Komisja analizowała materiały sesyjnej i opiniowała przedłożone do 

porządku obrad projekty uchwał. Wszystkie projekty zaopiniowano pozytywnie.  

W sprawach różnych Komisja omówiła pismo w sprawie przekazania świetlic 

przez MOPS do Gminy. Komisja zaproponowała zasięgnięcie opinii mieszkańców co 

do dalszego ich funkcjonowania.  



Opiniowano apel posła na Sejm i Marszałka Sejmiku Wojewódzkiego w sprawie 

zaniżonych środków, które zostały przyznane dla naszego województwa.  

Ponadto omawiana była bardzo trudna sprawa istniejącej pandemii w naszej 

gminie. Zwrócono uwagę na opracowywanie regulaminów dotyczących oświaty. 

Komisja zawnioskowała by w uzgodnieniach uczestniczył przedstawiciel Komisji OSiZ. 

Omawiano wydatki finansowe na oświatę dokonane z powstałych oszczędności. Poza 

tym radni zaproponowali by wrócić do omówienia polityki kadrowej w placówkach 

oświatowych oraz dodatków motywacyjnych i funkcyjnych nauczycieli.  

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

/-/ Andrzej Arcyz 


